
 

 
 

College of Medicine醫學院 

International Ph.D. Program in Medicine 
國際醫學研究博士學位學程 

Eligibility 
入學基本條件 

Applicants must satisfy one of the following eligibility criteria: 
申請者應符合下列資格之一： 

1. Individuals who have obtained an MoE accredited Master degree OR are graduating in 
2022 from MoE accredited Master degree programs. 
教育部認可之國內外大專院校獲有碩士學位畢業者（含應屆畢業生）。 

2. Individuals who have obtained MoE accredited diploma of M.D. degree and received 
at least two years of documented clinical training with publications equivalent to a 
master’s thesis. 
獲教育部認可之國內外大專院校醫學系頒發之學士學位，另需經臨床醫師訓練 2

年以上，並提出相當於碩士論文水準之著作。 

Application 
Documents 

Required 
申請繳交資料 

1. Submission of the academic certificate and transcript in accordance with the 
instructions in the ‘Eligibility’ section. 
依前項「入學基本條件」之說明，繳交學歷證明與成績單。 

2. Proof of nationality with English name, date of birth, gender and photo (e.g. passport) 
具英文姓名、出生年月日、性別且附有相片之國籍證明文件(如：護照) 

Program Specific 
Requirements 
系所學位學程 

附加規定 

1. Resume and personal statement 
履歷及自傳 

2. Study plan (including applicant’s education background, research interest, motivations 
for future study, etc.) 
讀書計畫（含個人教育背景、研究興趣、未來研究方向等） 

3. Two recommendation letters in English or Chinese submitted via the online admission 
system by two independent referrers. 
推薦信2封（中文或英文皆可，須由2位不同推薦人至線上填寫） 

4. Supporting materials are optional and may include academic examination scores (GRE, 
GMAT, Chinese proficiency test, etc.), professional licenses, publications or awards. 
其他輔助文件，如學力檢定（如：GRE、GMAT、華語文測驗）、專業證照、發表論

文、競賽得獎或其他榮譽等。 

Language 
Proficiency 

Requirements 
語言能力要求 

Applicants satisfying one of the following qualifications may be given priority consideration 
for interview: 
申請者若符合下列資格之一，將優先考量進入面試階段： 

1. An English proficiency certificate at CEFR B2 or above, such as TOEFL iBT 71, TOFEL ITP 
543, IELTS 5.5, or other equivalent tests. 
正式英文能力測驗成績達歐洲共同語言參考標準 B2等級 

2. Applicants who have had at least 1 year of formal education or work experience in an 
Anglophone country may provide attendance records as proof of English proficiency. 
曾在英語系國家接受正式教育或工作 1年以上之證明 

Evaluation Criteria 
入學評估方式 

Interview 100% 
面試 100% 

Notes 
備註 

All submitted documents should be in English or Chinese. 
所有文件需為英文或中文或其譯本 

Contact Person 
諮詢窗口 

Dr. Chun-Han Chen 陳俊翰老師 

E-mail: brianchc@tmu.edu.tw  
Telephone: +886-2-2736-1661, ext. 3195 
Web: http://igpm.tmu.edu.tw 
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